

Mox Credit X Trip.com Hotel and Flight Offer (“Promotion”) - Terms and Conditions:

1. Promotion/Valid period (“Promotion period”): From now till 31 December 2024
2. Check-in date for hotels / Departure date for flights: From now till 15 January 2025
3. During the Promotion Period, customers who book hotels or flights at Trip.com with eligible credit cards via the designated link provided by Mox Credit are entitled to designated discounts for hotels or flights (“Offer”). The Offer is applicable to the prepaid room types of global hotels and the international flights. It is not applicable to China domestic flight and specific room types. The information displayed on the booking page is final. The Offer is also not applicable to flight and hotel products (“Flight + Hotel”), ticket and hotel packages and other specific products.
4. The promo codes can be used on the mobile application of Trip.com (App), the desktop version website (PC) and the mobile version website (Traditional Chinese and English of the Hong Kong region).
5. How to get the Offer: During the Promotion Period, customers are entitled to 6% discount off (“Discount 1”) on the order of hotel upon booking hotel on the designated hotel booking page and entering the designated promo code “MOXH”. Discount 1 is applicable to room rates and taxes only. Customers are entitled to HK\$50 off and HK\$100 off upon spending HK\$2,000 or above and HK\$4,000 or above (“Discount 2”) respectively on the order of flights upon booking flight on the designated

「Mox Credit 及 Trip.com 酒店與機票優惠」(本推廣) 條款及細則：

1. 推廣 / 使用日期 (「推廣期間」): 即日起至 2024 年 12 月 31 日。
2. 酒店入住日期 / 機票出發日期: 即日起至 2025 年 1 月 15 日。
3. 推廣期間, 客戶通過 Mox Credit 指定連結跳轉至 Trip.com 預訂酒店或機票, 以合資格信用卡即享酒店或機票指定折扣 (「優惠」), 優惠適用於全球酒店之預付房間, 以及全球航線機票, 但不含中國境內航班。優惠不適用於部分酒店房型, 以實際預訂時所顯示之訊息內容為準; 另外, 優惠亦不適用於機票加酒店 (「機加酒」)、景點門票加酒店等套票指定產品。
4. 優惠碼可於 Trip.com 手機應用程式 (App)、電腦版網站 (PC) 及手機版網站 (香港地區繁體中文及英文版) 上使用。
5. 優惠使用方法: 於推廣期間, 客戶於酒店預訂頁面預訂酒店時輸入指定優惠碼「MOXH」, 該張訂單即享 6% 折扣 (「折扣 1」), 折扣 1 只適用於房價及稅項; 客戶於機票預訂頁面預訂機票時輸入指定優惠碼「MOXF」, 該張訂單滿 HK\$2,000 或以上即減 HK\$50, 滿 HK\$4,000 或以上即減 HK\$100 (「折扣 2」), 折扣 2 只適用於成人機票票價, 不適用於稅項及其他附加費。

<p>flight booking page and entering the designated promo code “MOXF”. Discount 2 is applicable to adult flight ticket values only and is not applicable to taxes and other surcharges.</p> <p>6. Each order can be applied with one promo code only. Each order must be settled in Hong Kong Dollars (HK\$) with the eligible credit cards of Mox Credit.</p> <p>7. The Discounts cannot be used in conjunction with other discounts, promotional offers, Trip coins and other offers.</p> <p>8. In case of cancelling the orders with promo code applied, the promo code(s) will be automatically returned to your account and can be used again during the Promotion Period. In case of cancelling the orders with promo code applied by contacting the customer services and requesting making changes, the promo code will no longer be valid.</p> <p>9. For hotels, the rate before discount refers to the original rate of the particular room type. The original rate may be different from the retail rate announced by the hotel. For flights, the rate before discounts refers to the original rate of the particular flight. The original rate may be different from the retail rate announced by the airline.</p> <p>10. Hotel cancellation and prepayment policy may vary depending on the room types. Please refer to the room policy during booking. Flight cancellation and prepayment policy may vary depending on the flight tickets. Please refer to the flight policy during booking.</p> <p>11. Mox Bank Limited and Trip.com are not liable for and will not indemnify</p>	<p>6. 每張訂單只可以使用一個優惠碼，並以 Mox Credit 合資格信用卡以港幣 (HK\$) 付款。</p> <p>7. 優惠不可與其他折扣、推廣優惠、Trip coin 等同時使用。</p> <p>8. 如取消已使用優惠碼的訂單，該優惠碼會自動退回您的帳戶，您可於推廣期間再次使用。如其後聯絡客戶服務作出更改並取消使用了優惠碼的訂單，該優惠碼將被作廢。</p> <p>9. 如預訂產品為酒店，則折扣前價格為該指定房型的原價，該價格可能與酒店公佈的零售價格不同；如預訂產品為機票，則折扣前價格為該指定航班的原價，該價格可能與航空公司公佈的零售價格不同。</p> <p>10. 酒店取消及預付政策因應不同房型而有所不同；實際情況請於預訂時參閱房間政策；機票取消及預付政策因應不同機票而有所不同；實際情況請於預訂時參閱機票政策。</p> <p>11. Mox Bank Limited 及 Trip.com 不會就因過期、無效、取消、名額已滿、無法使用或由於技術問題而無法使用等因素的優惠而負責或作任何形式的補償。</p> <p>12. 如有任何不法或濫用，Mox Bank Limited 及 Trip.com 保留法律追究權利。</p> <p>13. Mox Bank Limited 及 Trip.com 保留隨時修改或取消此優惠以及其條款和細</p>
--	--

<p>for the failure of using the promo code as it has expired; is invalid or cancelled; its quota has been used up; fails to be used; or fails to be used due to technical factors; and any other possible reasons.</p> <p>12. Mox Bank Limited and Trip.com reserves the rights to take legal action in case of any illegal deeds or abuse.</p> <p>13. Mox Bank Limited and Trip.com reserves the rights to amend or cancel the Offer and the terms and conditions without prior notice.</p> <p>14. Trip.com reserves the rights for final decision.</p> <p>15. In case of discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.</p>	<p>則的權利，恕不另行通知。</p> <p>14. Trip.com 保留更改及最終決定權。</p> <p>15. 本推廣條款及細則之中、英文版本如有任何歧異之處，一概以中文版本為準。</p>
---	---